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SERVICE NUMBER: 055 247 5566



Since its establishment in 2012; T T T has been committed to deliver 
high quality & reliable products to our clients, combined with exemplary 
after-sales service. In Jeddah, T T T has a mounting competence center 
purpose-built for the professional installation and servicing of truck bodies 
and equipment, which is considered the first of its kind in Saudi Arabia. 
T T T provides its services to clients across the kingdom through sales 
offices and service centers in Jeddah, Riyadh, and Dammam, and at 
clients’ sites through our mobile workshops.

Truck brands on which we install equipment & superstructures:

ــام  ــذ تأسيســها ع TTT [ ومن ــة ] ــات الشــاحنات التجاري ــزم مؤسســة تقني تلت
2012م بتوريــد معــدات ذات جــودة واعتماديــة عاليــة ، مقرونــة بخدمــات 
صيانــة ممتــازة، حيــث تقــوم المؤسســة بتركيــب وصيانــة معــدات وهيــاكل 
جــدة  فــي مدينــة  المتخصــص  والتركيــب  التجميــع  فــي مركــز  الشــاحنات 
كمــا   ، الســعودية  العربيــة  المملكــة  فــي  نوعــه  مــن  الأول  يعتبــر  والــذي 
تقــدم المؤسســة خدماتهــا لعملائهــا فــي جميــع أنحــاء المملكــة مــن خــال 
مكاتــب المبيعــات ومراكــز الصيانــة فــي كل مــن جــدة والريــاض والدمــام 

وفــي مواقــع العمــاء مــن خــال ورش الصيانــة المتنقلــة.

طــرازات الشــاحنات التــي نقــوم بتركيــب المعــدات والهيــاكل عليها:

OUR PARTNERS شركاؤنا

الرافعات التلسكوبية
Telescopic Stiff-Boom Cranes

منصات العمل الهوائية المعزولة
Insulated Aerial Platforms

الرافعات الشوكية المتنقلة
Transportable Forklifts

السطحات المنزلقة لنقل السيارات
Rollback Carriers

رافعات الطوب والبلوك
Block/Brick Handling Cranes

رافعات الأشخاص ومنصات العمل الهوائية
Man-Lifts & Aerial Platforms

الرافعات الخلفية
Tail Lifts

قاطرات السيارات
Wreckers

الرافعات المفصلية
Knuckle-Boom Cranes

أوناش السحب والإنقاذ الهيدروليكية
Hydraulic Towing & Recovery Winches

رافعات الحاويات الخطافية وبالسلاسل
Hook & Skip Loaders

أنظمة التحكم بضغط الهواء في الإطارات
Central Tire Inflation Systems

Truck Technologies & Trading Est. [ T T T ] is the leading nationwide 
distributor of truck-mounted material handling and access solutions 
in Saudi Arabia, including knuckle-boom & stiff-boom cranes, man-
lifts & aerial platforms, container handlers, and wreckers. T T T is the 
authorized dealer in the kingdom for the world’s leading manufacturers 
in this field.

TTT [ هــي المــورد الرئيســي فــي  مؤسســة تقنيــات الشــاحنات التجاريــة ]
أنواعهــا  بجميــع  الهيدروليكيــة  للرافعــات  الســعودية  العربيــة  المملكــة 
والتــي يتــم تركيبهــا علــى شــاحنات ، والتــي تشــمل الرافعــات المفصليــة 
ورافعــات  الهوائيــة  والمنصــات  الأشــخاص  ورافعــات  والتلســكوبية 
المملكــة  فــي  المعتمــد  الوكيــل  وهــي   ، الســيارات  وقاطــرات  الحاويــات 

المجــال. هــذا  فــي  العالميــة  المصانــع  لأفضــل 
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